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I. Καηεςίδηκ «Τιµή για τον δήµο µαο 

η υποψηφιότητα ins δικήβ µαβ Τασούλαβ»

Α
νοιχτά υπέρ xns

υποψηφιότητας ins 

Τοσούλας Κελσίδου 

για την προεδρία του ΣΕΓΑΣ 

τάχθηκε ο δήµος Πυλαί- 

as-Χορτιάτη και ο δήµαρχος 

Ιγνάτιοε Καϊτεζίδης.

Η θέση ίου δήµου είναι προϊόν 

ιόσο ins αξίαε ins litos αθλήιρι- 

as και Ολυµπιονίκη όσο και ίου 

γεγονότοε ότι cos δηµότηε του 

δήµου Πυλαίαε-Χορτιάτη έχει 

επιδείξει τεράστια ευαισθησία 

στην ανάπτυξη του αθλητισµού 

στον δήµο. Σε ανακοίνωση του 

ο δήµοε αναφέρει: «Η µεγάλη 

pas Ολυµπιονίκηε Τοσούλα Κε- 

λεσίδου ετοιµάζεται να γράψει 

µε χρυσά γράµµατα µία ακόµη 

σελίδα στην ιστορία του ελληνι

κού αθλητισµού.

Η ανακοίνωση ins υποψη- 

cpioinias ins για την προεδρία 

του ΣΕΓΑΣ pas γέµισε µε χαρά 

και περπφάνεια.

Στηρίζουµε ολόψυχα την 

αθλήτρια µε τη σπάνια προσω

πικότητα, που οι παγκοσµίου 

βεληνεκούε επιτυχίε5 ins και τα 

ολυµπιακά ins µετάλλια δεν τη 

θάµπωσαν.

Εµεί5 εδώ στον ∆ήµο Πυλαί- 

as-Χορτιάτη έχουµε την τύχη και 

την τιµή να γνωρίζουµε την αν

θρώπινη πλευρά ins Τασούλα5

όταν µε την απλότητα, τη σεµνό

τητα και τη σκληρή δουλειά ins 

ολοκλήρωσε την προετοιµασία 

ins oils Ολυµπιακέ5 εγκαταστά- 

σεΐ5 του ∆ήµου pas για να πετά- 

ξει τον δίσκο ins aious Ολυµπι- 

ακούε Αγώνεε ins Αθήναε στα 

67.03 µέτρα avs3aivovias στο

δεύτερο σκαλί του βάθρου µε 

το αργυρό ολυµπιακό µετάλλιο 

στο στήθοε».

Ο 60papxos ΙγνάτιοΞ Καϊτεζί- 

6ns δήλωσε για την υποψηφι

ότητα ins Κελεσίδου:«Η υπο

ψηφιότητα της δικήε pas 

Τασούλαε αποτελεί εξαιρετι

κή τιµή για την πατρίδα pas 

και για τον δήµο pas. Είναι 

µία γυναίκα δυνατή που ξέ

ρει να πατά γερά στα πόδια 

τηε, γι ’ αυτά είµαι βέβαιοε 

πωε θα κατακτήσει µία ακόµη 

κορυφή. Είναι ένα πρόσωπο 

που εµπνέει και ταυτόχρο

να ενώνει. Τηε εύχοµαι κάθε 

επιτυχία στη νέα µεγάλη πρό

κληση που αναλαµβάνει µε 

την υποψηφιότητά τηε ωε η 

πρώτη γυναίκα πρόεδροε του 

ΣΕΓΑΣ. Έχει αποδείξει ότι δεν 

την φοβίζουν ούτε οι προ- 

κλήσειε, ούτε και οι ευθύνεε 

τιε οποίεε ξέρει να αναλαµ

βάνει στο ακέραιο. Είµαστε 

µαζί τηε!»


